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De gemeenteraad van Nijmegen, in vergadering bijeen op 7 juni 2023,  

   

Constaterende, dat:  

• de binnenstad door het verdwijnen van buslijnen steeds slechter bereikbaar is; 

• dat met name mensen die slecht ter been zijn hier de dupe van zijn; 

• het college maatregelen neemt om de binnenstad (eerder) autoluw te maken; 

• de bereikbaarheid van de binnenstad hierdoor verder onder druk komt te staan; 

• het college werkt aan een plan om de binnenstad bereikbaar te houden, dat ondanks 

voornemens daartoe, echter niet voor het zomerreces aan de raad wordt toegestuurd; 

• het college na de zomer start met de pilot “stap op/stap af” onderdeel van Plan B; 

• Plan B handelt in nauwe afstemming met marktpartijen. 

Overwegende, dat:  

• het belangrijk is dat de binnenstad toegankelijk en bereikbaar blijft voor iedereen; 

• alle Nijmegenaren daarom een eenvoudige mogelijkheid moeten hebben om met een 

duurzaam vervoersmiddel de binnenstad te bezoeken; 

• er duidelijkheid moet komen over alle bereikbaarheidsmogelijkheden en 

vervoersalternatieven. 

Roept het college op om:  

1. een integrale kosten-baten analyse uit te werken waarin het scenario met een reguliere 

busverbinding vanuit iedere wijk naar de binnenstad afgewogen wordt tegen het scenario 

met apart het “stap op/stap af” netwerk; 

2. daarbij  de gevolgen voor de reizigersaantallen, bereikbaarheid, toegankelijkheid als ook 

gevolgen voor de leefbaarheid van de binnenstad in kaart te brengen; 

3. aan de gemeenteraad de keuze tussen deze twee scenario's voor te leggen voor de start van 

de voorgenomen de pilot “stap op/stap af”. 
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